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ZAPISNIK 
 
 
 
 

26. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 
održane u četvrtak, 13. lipnja 2012. god, s početkom u 17,00 sati 
u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 

Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb 
 
 
 
 

 
Nazočni članovi UO-a: g. Goran Ahel, g. Igor Orlić, g. Dorjan Močinić, g. Draško Mihinjač, g. Damir Kolarek, 
g. Dubravko Buden i g. Dražen Furdi 
Odsutni: g. Alen Kiđemet i g. Ivan Mustapić  
Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, Predsjednik NO HSS-a, Igor Sabljak, zapisničar 
Sjednicom je zbog izostanka Predsjednika Saveza predsjedavao glavni tajnik g. Goran Ahel. 
 
 
 
 
Jednoglasno je usvojen predloženi dnevni red:  

 

1. Usvajanje zapisnika 25. sjednice UO od 31.05.2012.   
 
2. Organizacija 3. Europskog prvenstva u 3D-u 

          - utvrđivanje sadržaja i teksta pozivnog paketa 
          - imenovanje organizacijskog odbora  

 

3.   Razno: 

 

-  Europsko juniorsko prvenstvo u Danskoj 
- Promjena datuma u kalendaru natjecanja vezano uz promjene termina natjecanja u Alpe Adria 
pokalu 
- Podmirenje dospjelih računa firmi Protect iz Rijeke i odvjetničkog ureda Pedišić i partneri za 
obavljene usluge 
- Zamolba za financijskom potporom - OI - Zlatko Glavanović 
- Zamolba HSS za financijskom potporom - Pustolovni turizam na Jarunu ZG, SK Našice 
- Info o završenom seminaru za FITA lvl 1. - Damir Kolarek 
- Povjerenik za sudačka pitanja 
- Info o stegovnom postupku protiv g. Alena Kiđemeta predsjednika pod suspenzijom  
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ad 1.  
 
 Zapisnik 25. sjednice UO održane 31. svibnja 2012. usvaja se uz jedan suzdržani glas. 
 
 
ad 2.  
 
 Slijedom obaveze s prošle sjednice g. Goran Ahel prenio je članovima UO prikupljene informacije o 
obavljenim razgovorima sa županom Bjelovarsko bilogorske županije g. Miroslavom Čačijom, načelnikom 
općine Veliko Trojstvo g. Ivanom Kovačićem, direktorom Turističke zajednice Bjelovarsko bilogorske 
županije g. Antunom Turčićem, te  prijevozničkom firmom ''Čazmatrans'' iz regije. Na sve upite vezano uz 
dogovore i planove organizacije Europskog 3D prvenstva u mjestu Veliko Trojstvo nije dobio niti jedan 
konkretni odgovor niti potvrdu da je to u realizaciji ili da se vrše dogovori vezano uz organizaciju 
natjecanja. Iz razgovora se ističe da su zadnji razgovori o održavanju 3D Europskog prvenstva u općini 
Veliko Trojstvo održani na načelnoj razini potkraj prošle godine prilikom održavanja jednog od sajmova na 
prostorima Bjelovarskog sajma, a da se poslije o tome nije razgovaralo.  
G. Goran Ahel podsjetio je da je pri donošenju odluke o mjestu održavanja Europskog prvenstva 
predsjednik pod suspenzijom g. Alen Kiđemet tvrdio da je osigurao sonzorstvo lokalne zajednice u visini 
200.000,00 kn, dok se sada pokazuje da od toga nema ništa i da se ponovno moramo okrenuti sami sebi i 
pokušati organizirati natjecanje bez financijskih gubitaka. 
 
Jedina konkretna stvar vezana uz dogovore i dalje ostaju ugovori sa hotelima u Bjelovaru i Đurđevcu, a 
koji se već nalaze u uredu saveza. 
 
Vezano uz ugovore sa hotelima, g. Goran Ahel obavijestio je članove Upravnog odbora da je g. Alen 
Kiđemet, predsjednik saveza pod suspenzijom 29.05.2012. uplatio po 10000,00 kuna pologa na račune 
hotela u Bjelovaru i u Đurđevcu, te da se ta sredstva koja su se po potpisanim ugovorima trebala uplatiti 
do 01.07.2012. u slučaju otkazivanja ugovora ne mogu vratiti savezu. 
Upravni odbor jednoglasno donosi zaključak da se Nadzornom odboru saveza dostave kopije 
potpisanih ugovora s hotelima u Bjelovaru i u Đurđevcu kao i potvrde obavljenih isplata da 
može po tome dalje postupati. 
 
g. Zlatko Zubović  je upoznao članove Upravnog odbora o prikupljenim informacijama vezanim za 
organizaciju turnira na lokaciji oko dvorca Trakošćan te je potvrdio da se može organizirati turnir sa 
manjim financijskim troškovima organizacije zbog blizine hotela terenima za pucanje i samim time 
izbjegavanjem troškova transporta od hotela do terena i riješenim ručkom za natjecatelje bi se došlo do 
bitne uštede u organizaciji natjecanja, kao i olakšala logistika samog natjecanja. 
 
Članovi upravnog odbora prokomentirali su obje opcije te su se složili da je predsjednik saveza pod 
suspenzijom g. Alen Kiđemet trebao doći na ovu sjednicu ne kao predsjednik pod suspenzijom već kao 
organizator velikog natjecanja i podijeliti sa njima ključne informacije vezane uz organizaciju koje su 
potrebne za izradu pozivnog paketa. 
 
G. Goran Ahel predložio je da se članovi Upravnog odbora tajnim glasovanjem odluče za jednu od dvije 
ponuđene lokacije za održavanje Europskog 3D prvenstva. 
Članovi Upravnog odbora su glasali protiv odluke o tajnom glasanju sa jednim glasom protiv te 
su se odlučili na javno glasanje. 
 
Svih 7 članova Upravnog odbora su bili protiv održavanja natjecanja u Velikom Trojstvu, te su 
jednoglasno podržali inicijativu da se Europsko 3D prvenstvo održi u okolici dvorca Trakošćan.  
 
Članovi Upravnog odbora su raspravljali o tehničkim detaljima i o odgovornim osobama koje će biti 
zadužene za organizaciju natjecanja. Načelno je dogovoreno da će članovi Upravnog odbora biti ujedno i 
članovi organizacijskog odbora s tim da je zbog potrebe izrade pozivnog paketa i zahtjeva od strane EMAU-
a potrebno definirati uži krug ljudi koji će biti odgovorni za određene aspekte organizacije. 
Poslije dogovora oko detalja članovi Upravnog odbora su jednoglasno odlučili da će g. Goran Ahel 
biti Predsjednik Organizacijskog odbora te ujedno i Direktor natjecanja pošto je on trenutno 
jedina osoba u savezu koja ima ovlasti zastupanja. G. Igor Orlić će biti Field manager, g. Damir 
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Kolarek će biti Sportski direktor, a g. Zlatko Zubović će biti odgovorna osoba za transporte i 
smještaj natjecatelja i osoblja. 
 
 
 
Načelno je prihvaćen prijedlog loga natjecanja kojeg je izradio g. Igor Sabljak sa sugestijom da se u 
postojeći logo implementira logo dvorca Trakošćana. 

 
ad 3. 

Razno : 
 

- Članovi Upravnog odbora komentirali su situaciju vezanu uz odlazak reprezentacije na 
Europsko juniorsko prvenstvo u Danskoj te su po uvidu u financijski plan kojeg im je 
predočio g. Goran Ahel donijeli odluku sa jednim suzdržanim glasom da na 
natjecanje ide sveukupno 13 osoba, od toga 10 natjecatelja i 3 službene osobe.  
Na natjecanje će ići kadeti složenog luka: Buden Domagoj, Deni Babok i Mario Vavro.               
Kadetkinje složenog luka: Maja Orlić, Tamara Brlek i Vanja Potrkač.                           
Kadeti zakrivljenog luka: Lovro Pavlaković, Ivan Horvat i Matija Mihalić, te junior 
zakrivljenog luka Vedran Orlić.    

 Od službenih osoba odlučeno je da će na natjecanje ići g. Dubravko Buden, g. Igor Orlić i 
 da će se kontaktirati g. Marko Dragutin Juranić ili ukoliko on ne bude u mogućnosti g. 
 Krešimir Babok. 
- Članovi Upravnog odbora su se po uvidu u kalendar natjecanja složili i donijeli 

jednoglasnu odluku da predložena promjena datuma u kalendaru natjecanja 
vezano uz predloženu promjenu termina finala Alpe Adria field kupa na 25. i 
26.08.2012. nije savezu prihvatljiva iz razloga što se finale planiralo održati u 
sklopu Prvenstva Hrvatske field za 2012. godinu, u predloženom vikend terminu 
25. i 26.08.2012. u Hrvatskoj se održavaju dva domaća turnira, a nije logično da 
se finale natjecanja održava iza Svjetskog prvenstva u FIELDU koje se održava 
14.-19.08.2012. godine. Predloženo je da se kontaktiraju ostale tri zemlje i da im 
se predloži da se finale Alpe Adria field kupa održi kako je prethodno dogovoreno 
21. i 22.07.2012. godine., a ukoliko one na to ne pristanu da savez radi vrlo 
malog broja sudionika iz Hrvatske (svega 2) ove godine istupa iz natjecanja Alpe 
adria Field pokala.   

- G. Goran Ahel predložio je članovima Upravnog odbora da savez podmiri dospjele račune 
firmi Protect iz Rijeke u visini 8.850,00 kn i odvjetničkom uredu Pedišić i partneri iz 
Zagreba za obavljene usluge u visini 11.488,20 kn. 

 Donesena je jednoglasna odluka da se podmiri račun firmi Protect iz Rijeke za 
 obavljene usluge zaštitarske službe koje su odradili tijekom organizacije 1. 
 svjetskog kupa u Poreču 2011. godine zbog nedostatka informacija vezanih uz 
 dogovorena sponzorstva sa tvrtkom Konzum koja je tada dogovorio g. Ivan 
 Mustapić a koja nisu realizirana. 
- G. Goran Ahel pročitao je članovima Upravnog odbora odluku Upravnog odbora sa 8. 

sjednice koja se održala 11. svibnja 2010. godine u Zagrebu na kojoj je jednoglasno 
odlučeno da se ovlašćuje g. Alena Kiđemeta za davanje punomoći odvjetničkom uredu te 
da troškovi odvjetničkog ureda mogu biti u visini maksimalno 15% naplaćenog iznosa od 
agencije "Ema-tours". Pošto Savez nije naplatio tvrtki Ema-tours niti jednu kunu postavlja 
se pitanje punomoći koju je tada predsjednik saveza g. Alen Kiđemet potpisao sa 
odvjetničkim uredom Pedišić i partneri za obavljanje usluga vezanih uz tužbu protiv tvrtke 
Ema-tours. Članovi upravnog odbora jednoglasno se slažu da je izrada eventualno 
štetne punomoći po Savez interna stvar Saveza i da se ispostavljeni račun za 
usluge odvjetničkog društva Pedišić i partneri kao takav mora podmiriti. 

- G. Goran Ahel pročitao je članovima Upravnog odbora aneks zamolbe za financijskom 
potporom za odlazak na Olimpijske igre g. Zlatka Glavanovića. Članovi upravnog odbora 
donijeli su jednoglasnu odluku da se g. Glavanoviću donira 1500,00 kn kao pomoć 
za odlazak na Olimpijske igre. 

- G. Goran Ahel pročitao je članovima Upravnog odbora dopis SK Sesvete vezano uz zamolbu  
za financijskom potporom - Pustolovni turizam na Jarunu, koju je tražio streličarski klub 
Našice na kojemu su priloženi web linkovi i određene informacije o organizaciji i 
angažmanu SK Našica iz kojih je vidljivo da SK Našice nisu sudjelovali na sajmu 
pustolovnog turizma kao streličarski klub već kao Sportsko Rekreacijski Centar Lapovac te 
da nisu prezentirali streličarstvo u onoj mjeri u kojoj bi to trebali. Pošto SK Našice nisu 
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dostavile uredu Saveza traženu dokumentaciju niti korespondenciju koju su 
navodno imali sa predsjednikom saveza pod suspenzijom g. Alenom Kiđemetom 
 
 
upravni odbor je uz jedan suzdržani glas odbio zamolbu za donacijom 
streličarskom klubu Našice. 

- g. Damir Kolarek informirao je članove Upravnog odbora o završenom seminaru za FITA 
level 1.  

- Slijedom osnivanja ''Sekcije streličarskih sudaca'', na prijedlog novoosnovane 
sekcije donesena je jednoglasna odluka o razrješenju sa dužnosti Povjerenika za 
sudačka pitanja g. Daniela Žugeca i imenovanju g. Vladimira Šinceka novim 
Povjerenikom za suđenje saveza. 

- G. Goran Ahel informirao je članove Upravnog odbora o tijeku postupka koji se vodi  protiv 
predsjednika saveza pod suspenzijom g. Alena Kiđemeta. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Prilozi uz zapisnik: 
 

1. Audio zapis sjednice 
2. Poziv na sjednicu UO 
3. Zapisnik 25. sjednice UO održane 31. svibnja 2012. 
4. Ugovori sa hotelima u Bjelovaru i Đurđevcu 
5. Ponuda za smještaj hotela u Trakošćanu 
6. Tablice rezultata natjecatelja vezane uz odlazak na EP FITA kadeta i juniora u 

Dansku 
7. Pravilnik Alpe Adria FIELD kupa 
8. Kopije računa Protect - Rijeka i Pedišić i partneri za obavljene usluge 
9. Informacija o osnivanju sekcije Hrvatskih streličarskih sudaca 
10. Aneks zamolbe za financijskom potporom - OI - Zlatko Glavanović 
11. Dopis SK Sesvete vezan uz sudjelovanje SK Našice na Zagreb Adventure festivalu. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zagreb, 14. lipnja 2012. 

 
 
 

Zapisničar:   Glavni tajnik saveza: 
 

Igor Sabljak   Ahel Goran 
                 


